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Det har efter frågats en mångfalsplan av vårt arbete på Spexaren, överlämnar 

därför rapport. 

Vi har ett underlag att följa som styrelsen tog fram 1999 tillsammans med en 

växtkarta som finns i kvartersgården. Men sedan 1999 har det tagits ett antal 

beslut som förändrar skötsel mm. på området. Arbetet som är grundlades när 

växtligheten planerades innan 1999 är fortfarande grunden för besluten.  

Vi ombesörjer arbetet utifrån rapporten från 1999 med de förändringar som 

kommit till under resans gång efter diskussion med styrelsen och boende på 

Spexaren. Kan sägas att vi kanske kör lite lägre nivå än vad planen från 1999 

säger då vi kommer från en miljö där mångfald är en naturlig del av vardagen. 

Vid renovering av rabatter går vi i första hand efter de listor på växtlighet som 

finns på växtkartan. Fortfarande gäller det som beslutats av föreningen. Kan 

tillägga att de växter och den planeringen som togs då är ett utmärkt exempel 

på hur man får växter, djur och insekter och trivas. Styrelsen har som tillägg 

bestämt att vi ska försöka få in fler buskar med ätliga bär och blommor under 

resans gång. 

Men är det andra aspekter som gjort att rabatten måste göras om såsom sikt i 

hörnor, inbrott, skuggande problem mm. Så är det de aspekterna som styr val 

av växtlighet, lägre växter, vintergröna växter eller hårdare beskärning mm. 

Vi rensar, klipper och beskär alltid med eftertanke på att det ska vara så 

anpassat som möjligt för de växter och det djurliv som finns på området. Och 

då pratar vi inte bara om några humlor och fjärilar utan även andra insekter, 

fåglar och smågnagare mm. 
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